
prejeli smo pismo

Slabo vzdrževanje
električnih naprav?!

Sredi decembra je na naslov našega uredništva prispelo
pismo s podpisom prizadetih krajanov z naslednjo vse-
binQ:

»Sirša področja zaselkov in vasi ob Kočevski cesti,
spadajoča pod občino Ljubljana Vič-Rudnik, vse do Veli-
luh Lašč m tudi Se naprej proti Kočevju, dobivamo
elektriko od DO za distnbucijo električne energije Elek-
tra Kočevje.

Vzdržcvanje elektriCnih naprav na tem širšem področ-
ju je skrajno zanemarjeno, saj smo prepogostokrat brez
elektrike, zaradi nihanj v električni napetosti se kvarijo
in uničujejo TV in gospodinjski aparati. Brez elektrike ne
delujejo vodne črpalke, tako smo takrat tudi brez tekoče
vode, ki prihaja iz zbiralnikov z deževnico.

Ves dan 9. decembra in 10. decembra do 9. ure,
s krajšimi komaj zaznavnimi presledki smo bili brez
elektrike. Prav tako ni bilo elektrike v noči od 8. na 9.
december in od 9. na 10. december 1992. V teh dneh je
zapadcl prvi sneg. Povprašal sem telefonično na Elektro
Koievje. Neka uslužbenka tam je povedala, da so delavci
na terenu, kjer odstranjujejo drevesa, ki so padla na
električne vode - žice.

Brez elektrike pa nismo pogostokrat samo pozimi, ko
je še žled in veler, tudi pofeti, če zapiha malo močnejši
veter ali če grmi in treska.

Ker te nevšečnosti trajajo že vrsto let in ni izgledov, da
bodo kdaj odpravliena, prosimo prizadeti krajani, da
zamenjate nesposobne delavce — vzdrževalce Elektra
Ko&vje za sposobne in pridne delavce. Nai povem še to,
da pnde vsako leto ali vsako drugo, ekipa delavcev
- vzdrževalcev od Elektra Kočevje, ki se počasi sprehaja
ob trasi električnega voda, bolj pijana kot trezna. S seboj
imajo motorno žago, vendar še ni bilo sliSati, da bi
kakšno drevo, ki ogroža živo električnega voda, tudi

podrli oz. požagali. Pomikajo se od gostilne do gostilne,
za svoje neopravljeno delo pa prejemajo plačilo.

Ce v najkrajšem času ne boste ničesar ukrenili. zahte-
vamo krajani, da nam znižate ceno kW ure vsaj za eno
polovico, v nasprotnem primeru bomo sprožili ustavni
spor.

O nadaljnjih izpadih elcktričnc energije zaradi malo-
mamega vzdrževanja električnih naprav, vas bomo sproti
obveščali.«

Anonimnih pisem načeloma ne objavljamo, tokrat smo
naredili izjemo, ker gre po eni strani za opis problema
s kakršnim se krajani srecujejo, fio drugi strani pa tudi za
to, ker smo že preieli tudi pojasnilo in vabilo na razgovor
s predstavniki teh krajanov s strani Elektra Ljubljane, PE
Kočevje. Ker so krajani očitno preveč anonimni in se
morda neposredno s svojimi težavami niso obrnili na
pravi naslov in ker je ta pravi naslov pripravljen na
razgovor in odpravo težav, pričakujemo pismo krajanov
tudi po tistem, ko se bodo sestali v Kocevju in o tem,
kako bodo problcm razrešili obvestili s pismom naše
uredništvo in bralce Naše komune.

Pojasnilo in povabilo na razgovor
»Prizadeti krajani občine Ljubljana Vič-Rudnik« je podpis

na dopisu, ki so ca naslovili na EGS Ljubljana, Hajdrihova
2 in glasilo »NASA KOMUNA« občine Ljubljana Vič-Rud-
nik, v katerem z žaljivim tonom opisujejo vzdrževanje elek-
Iroenergctskih postrojev na območju ob£ine Ljubljana Vič-
Rndnik, ki jih vzdržuje PE Elektro Kočevje in s lcm v zvezi
izpade električne energije v dneh 9. in 10. december lani, ko
je zapadel prvi južni sneg in na splošno kritizirajo dobavo
električne energije tudi v poletnih mesecih.

Menimo, da nečitljivost podpisa pomeni anonimnost
- anonimnost pa je lahko tudi leglo neresnic in laži. Zaradi
tega vljudno vabimo na pogovor »prizadete krajane« oziroma
sestavljalca omenjenega dopisa, da se iz oči v oči pogovorimo
o opisanih problemih in sicer na naši upravi v Kočevju, Cesta
na Trato 6, od 7. do 15. ure vsak dan razen sobote.

Lep pozdrav!
ELEKTRO LJUBLJANA

Direktor PE Elektro Kočevje
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